
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 25 marca 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Hemyk Nowak.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak o godz. 10:00 otworzyl wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Skarbnik Robert Zwierzynski - wprowadzil zmiany - zalacznik projektu uchwaly 3.5. oraz 3.6.

Wprowadzono uchwale 3.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 r.

Wobec braku imlych wniosków Przewodniczacy Komisji - Pan Henryk Nowak postawil

wniosek o zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczacy Komisji Hemyk Nowak stwierdzil, ze czlonkowie stalych komisji w

glosowaniu - 12 glosów "za" , bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzil

nastepujacy porzadek obrad:

l. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na LVIII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porzadku na terenie Gminy Ksawerów

3.2. w sprawie przyjecia darowizny

3.3. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 42 402 zl)

3.4. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (3000 zl)

3.5. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów

Alkoholowych na 2010 r.

3.6. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok (GOPS)

3.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (Gospodarka Pozabudzetowa)

..



3.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (288887 zl)

4. Sprawy rózne i 'wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad 3.1.

Jolanta Ulanska Referat Komunalny - dnia 30 kwietnia 2009 r. podjeta zostala uchwala

wprowadzajaca nowo-opracowany regulamin utrzymania czystosci i porzadku na terenie gminy

Ksawerów. Regulamin wszedl w zycie po opublikowaniu w Dzienniku Urzedowym Województwa

Lódzkiego w dniu 3 lipca 2009 r.

W zwiazku opiniami prawników oraz innych specjalistów, jakie pojawily sie na forum

samorzadowym oraz w czasopismach - regulaminy podjete przed dniem 12 czerwca 2009 r. utracily

waznosc. Wg ekspeliów jest to wynikiem - wprowadzenia drobnej zmiany do ustawy o utrzymaniu

czystosci i porzadku w gminach. Zmiana dotyczyla rozszerzenia prowadzenia selektywnego

zbierania i odbierania odpadów komunalnych o zuzyte baterie i akumulatory, zuzyty sprzet

elektryczny i elektroniczny.

W zwiazku z tym, Gmina Ksawerów ma obowiazek wprowadzenia nowego regulaminu, rózniacego

sie od poprzedniego glównie zapisami dotyczacymi selektywnego zbierania i odbierania zuzytych

baterii i akumulatorów. Przedstawiony projekt regulaminu zostal zaopiniowany przez Powiatowego

Inspektora Sanitarnego. Nie wniesiono zastrzezen do tresci.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal czy nalezy zbierac zuzyte baterie oraz akumulatory oraz czy raz

w roku odbedzie sie ich zbiórka?

Jolanta Ulanska Referat Komunalny - zgodnie z regulaminem nie rzadziej niz dwa razy w roku 

zbiórka ~uzytych baterii oraz akumulatorów.

Radna Maria Wróbel- zapytala jak wyglada zbiórka na terenie Wspólnoty?

Jolanta Ulanska Referat Komunalny - Wspólnota powinna podpisac umowe z przedsiebiorca i

we wlasnym zakresie ustalic zakres oraz terminy odbioru odpadów.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - nalezy rozwiazac problem zlomowisk samochodowych; oleje

wchlaniaja sie \v ziemie; teren na którym stojazezlomowane pojazdy powinien byc wybetonowany.

Radny Henryk Nowak - aby wyrejestrowac zuzyty samochód, nalezy posiadac potwierdzenie

utylizacj i.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu lichwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

J



Ad 3.2.

Skarbnik Robert ZwierzyÓ.ski - dnia 3 marca 2010 roku wplynelo pismo do Urzedu Gminy

Ksawerów dotyczace budowy sieci wodno- kanalizacyjnej - ulica Glowackiego, Nastrojowa,

Boczna. Na ten cel zostaly przekazane odpowiednie dokumentacje oraz specyfikacja. Darowizna na

ten cel- 30 000 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzYl11L~jacychsie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.3.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotem uchwaly jest zmniejszenie srodków w budzecie w

wyniku pomniejszenia subwencji oswiatowej, w lacznej wysokosci 42 402 zl.

Radna Helena Rusak - zapytala z czego wynika zmniejszenie w subwencji oswiatowej?

Skarbnik Robert Zwierzynski - w calej Polsce subwencja zostala zmniejszona, z uwzglednieniem

liczby uczniów. Gmina poniesienie róznice finansowa, zwiazana ze zmniejszeniem otrzymanych

srodków finansowych na cele oswiaty.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniov"anie projektu LIChwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 8 radnych, glosów przeciwnych me

stwierdzono, glosów wstrzymujacych - 4.

( Radna Helena Rusak, radna Barbara Wódka, radny Marian Kaleta oraz radny Stefan Jedraszek

wstrzymali sie od glosu)

Ad 3.4.

Skarbnil{ Robert Zwierzynski - wlaczenie do budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok darowizny

pienieznej 3 000 zl - otrzymanej od Pani Anny Jurek ( ul. Zaradzynska 11, Pabianice) z

przeznaczeniem na cele inwestycyjne Gminy Ksawerów ( inwestycja wodno- kanalizacyjna).

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopinio'vvanie projektu Lichwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.



Ad 3.5.

Jolanta Rzepkowska Gminny Osrodek Pomocy Spolecznej - wymiana zalacznika dotyczaca

planu wydatków zwiazanych z realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania

Problemów Alkoholowych w 2010 r.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.6.

Skarbnik Robert Zwierzynski - konsekwencja wprowadzenia zmiany w zalaczniku dotyczacym

planu 'vvydatków zwiazanych z realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania

Problemów Alkoholowych w 2010 r. jest koniecznosc wprowadzenia zmian w budzecie Gminy

Ksawerów na 20101'. Dokonuje sie przesuniecia srodków w planie finansowym Gminnego Osrodka

Pomocy Spolecznej w Ksawerowie w ramach wydatków Gminnego Profilaktyki i Rozwiazywania

Problemów Alkoholowych miedzy grupami, podmiotami realizujacymi zadanie w ramach dzialu i

rozdzialu - zgodnie z zalacznikiem uchwaly.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniO\;vanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych nie

stwierdzono, wstrzymujacych - 2.

e Radna Barbara Wódka. radna Maria Wróbel wstrzymaly sie od glosu)

Ad 3.7.

Skarbnik Robert Zwierzynski - na podstawie pisma Wojewody Lódzkiego z dnia 16.02.2010 r.

wprowadza sie zmiany w uchwale Rady Gminy Ksawerów Nr LVI/409/2010 z dnia 28 stycznia

2010 roku w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Ksawerów na rok 2010 w czesci "V

GOSPODARKA POZAB UDZETOWA".

Srodki jakie Gmina Ksawerów zobowiazana jest zgromadzic: Srodki wsparcia - 6 300 zl, Fundusz

alimentacyjny - ]2 000 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.



Ad 3.8.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy zwiekszenia planu dochodów i planu

wydatków w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok w zwiazku z otrzymanym pismem od

Wojewody Lódzkiego z dnia 16 lutego 2010 roku zwiekszajacego plan dotacji w lacznej wysokosci

288 887 zl, z przeznaczeniem na:

osrodki wsparcia - 9 826 zl

swiadczenia rodzinne, swiadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz skladki na

ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia spolecznego - 277 128 zl

skladki na ubezpieczenie zdrowotne oplacane za osoby pobierajace niektóre swiadczenia z

pomocy spolecznej oraz niektóre swiadczenia rodzinne - 814 zl

skladki na ubezpieczenie zdrowotne - 1 119 zl

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopinio"vanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 4.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze brak jest chetnych do zabrania glosu w

tym punkcie.

Ad. 5.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak o godz. 10:40 zamknal wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

G~~~
Marta. Ziólkowska.

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na LVII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyl

eRZEWODNICZACY KOMISJI

GOSPODARKI. oc~y SRODOWISKA iROLNICTWARady I ~. y~f~~~r6W\n~r WN~~dt\


